
Referat SU-møte torsdag 05.10.23. 

Til stede: rektor – Else Furebotten, FAU-leder - Benny Olsen, representant andre 

– Andreas Sørensen, representanter lærere – Gro Wenche Stensland og Trine 

G.Pedersen. 

 

1. Saker fra FAU:  

• Trafikksikkerhet: 

¤ Mangler gatelys i Trolldalen. 

¤ Ikke oppmalt gangfelt på gamle E6 ved innkjøring til skolen. 

¤ Ikke oppmalt gangfelt under Kvælebakken (v/innkjøring til K.   

   Skogstad) der mange av eleven går over veien. 

¤ SU anbefaler at elevrådet skriver brev til kommunen. 

 

• Ordenreglement: 

¤ Reglementet ble utsatt i FAU, men tas opp på neste møte 

¤ Kommentarer på at det er for kort spisetid for elevene i 5.-7.trinn  

   hvis det stemmer at de har kun 10 min spisetid. Rektor  

   kommenterer at alle har 20 min spisetid fra 1.-7.trinn. 

¤ FAU etterspør aktiviteter for ungdomstrinnet 

¤ Årshjulet må gjennomgås igjen for å få et fast årshjul som alle må  

   forholde seg til. F.eks. fastsette hvilke klasser som skal selge hva. FAU  

   går gjennom dette igjen. 

 

2. Eventuelt: ikke noe spesielt som kom opp. 

 

Neste SU-møte blir 15.11.23. kl.18.00. 

 

 

Ref. 

Trine Guttormsen Pedersen. 

 

 

 


